

2024 年山东省普通高等教育专升本统一考试

英语试题

本试卷分为第 I 卷和第 II 卷两部分，共 10 页。满分 100 分。考试用时 120 分钟。考试结束后，将本试卷和答题卡一并交回。

注意事项：

1. 答题前，考生务必用 0.5 毫米黑色签字笔将自己的姓名、考生号、座号填写到试卷规定的位置上，并将姓名、考生号、座号填（涂）在答题卡规定的位置。
2. 第 I 卷每小题选出答案后，用 2B 铅笔把答题卡上对应题目的答案标号涂黑；如需改动，用橡皮擦干净后，再选涂其他答案标号，答在本试卷上无效。
3. 第 II 卷答题必须用 0.5 毫米黑色签字笔作答，答案必须写在答题卡各题目指定区域内相应的位置；如需改动，先划掉原来的答案，然后再写上新的答案；不能使用涂改液、胶带纸、修正带。不按以上要求作答的答案无效。

第 I 卷

Part I Cloze (15 points)

Directions: In this section, there is a passage with ten blanks. You are required to select one word for each blank from a list of choices given in the box. Read the passage through carefully before making your choices. Each choice in the box is identified by a letter. You may not use any of the words in the box more than once. Please mark the corresponding letter for each choice on the ANSWER SHEET with a single line through the center.

A.using	B.after	C.affected	D.who	E.make
F.period	G.investigates	H.whether	I.particularly	J.habits

A new study finds that getting a family dog is good for kids. The finding is part of a growing body of research that 1 how dogs can boost health, not just for kids but for people of all ages.

In the study, Australian researchers followed 600 children over a 2 of three years. They tracked kid's physical activities by 3 monitors that measured things like how fast, long and intensely they moved. They also surveyed parents about their children's activities--and 4 they had a family dog or not. The researchers tried to see how the kids' activity levels were 5 by dog ownership.

Perhaps not surprisingly, both boys and girls in the study spent more time in playing in the yard 6 getting a dog. But the impact was 7 pronounced in girls. Adding a dog to the household increased young girls' physical activities by 52 minutes a day. It could 8 a meaningful difference to their health.



"Having a dog in childhood could help kids create healthy _9_ around physical activities," says MacDonald, a professor at Oregon State University, _10_ has studied the physical and emotional benefits of dog ownership in kids.

